
Irásbeli kérdé s

Kövér Lászlónak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Milyen kottából játszanak a Magyar Allami Operaházban? ”

címme l

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Állami Operaház folyó év áprilisában jelent ős létszámleépítést hajtott végre . A

felmentésre került közalkalmazottak jogviszonya számos esetben a felmentési idő leteltét
követően szűnt meg, illetve szűnik meg .

A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992 . évi XXXIII. törvény 36. § (1) bekezdésében
foglaltak szerint „a munkáltató a közalkalmazotti jogviszony megszűnésekor a közalkalmazott
részére közalkalmazotti igazolást ad. "

A Magyar Allami Operaház e törvényi kötelességének nem tett eleget, az elbocsájtásra kerülő
közalkalmazottaknak súlyos jogsérelmet okozva.

Közalkalmazotti igazolás hiányában az érintettek újbóli elhelyezkedése akadályokba ütközik ,

illetőleg az esetleges munkanélküli ellátás megállapítása ellehetetlenül . Az ebből eredő
károkért egyébként a Magyar Állami Operaház felel ősséggel tartozik .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat, hogy mi az oka a nevezett igazolások késedelme s
kiállításának és törvényes határidőn túli átadásának? Mennyiben tartja Tisztelt Miniszter Ú r
elfogadhatónak, hogy a munkájukat elveszt ő emberek további sorsa ilyen szinten érdektelen a
Magyar Állami Operaház vezetése számára? Milyen intézkedések meghozatalát tervez i
Tisztelt Miniszter Úr annak érdekében, hogy a törvénytelen és embertelen eljárás
beszüntetésre kerüljön?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2012 . november 19 .

Szilágyi György
Jobbik

Szilágyi György
országgyű lési képviselő


	page 1

